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MØDEREFERAT 
 
Emne:  Bestyrelsesmøde hos Karina, #39 
Dato:  20.01.2005, kl. 20:00 – 22.00 
Deltagere:  Karina, Brian,  Martin, Kenth & Per 
Fraværende:  Charlotte 
Referent:  Per 
 
 
 
Bestyrelsesmødet afholdtes med følgende dagsorden: 
 

1. Valg af referent 
 

2. Godkendelse af mødereferat fra forrige møde 18.11.2004 
 

3. Opfølgning af punkter/opgaver fra forrige møde: 
a) Status på Rafn og Søn - Per 
b) Antennesituation – Per 
c) Niveau & Investering af Vejfondspenge – Tue 

 
4. Foreningens økonomi - Karina 

 
5. Svogerslevudvalg – Brian 

 
6. Indarbejdelse af drift af TDC-Kabel TV i foreningens love. 

 
7. Forberedelse af Generalforsamling 

• Hvem er på valg ?/Genopstilling 

• Regnskab til revisor 

• Indkomne forslag 
• Indkomne forslag til kandidater 

• Budgetudkastet 2005 
• Kontingent 2005 

• Mødelokalebooking 
 

8. Indkomne forslag: 
a) Brev fra #16 angående Fællesarealløsning 
b) Input fra #12 angående lokalplan for området mod Øst. 

 
9. Næste møder: 

• 18 Februar hos Charlotte #1  
• 17 Marts kl. 19.30 Generalforsamling på Lynghøjskolen 
• ? 

 
 

10. Eventuelt 
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Mødereferat: 
 
 

1. Per blev valgt til referent. 
 

2. Mødereferat fra sidste møde 2004.11.18: godkendt. 
 

3. Opfølgning af punkter/opgaver fra forrige møde: 
 

a) Status på Rafn og Søn – Per 
Afventer klage til Vurderingsankenævnet. 
 

b) Antennesituation – Per 
Signal leveret 18/1. Justering pågår fortsat. 
TDC leverer signal GRATIS de første 4 måneder. 
Tilslutningsbidrag på kr. 20.400,- betales af Grundejerforeningen. 
Grundejerforening skal inddrive Grundpakke betaling, mens de enkelte 
parceller skal betale differencen til Mellem- og Fuldpakken direkte til TDC. 
Vi inddriver betalingen sammen med grundejerforeningsbetalingen. 
 

c) Niveau & Investering af Vejfondspenge - Tue 
Tue havde meldt afbud. 
Ifølge oplæg fra 2002 var estimatet på kr. 400.000,- for vejrenovering. 
Estimatet for 2002 ifølge Tarco var at vejen vil kunne holde 20-25 år. 
Bestyrelsen foreslog dengang at der årligt blev afsat kr. 20.000/år til en vejfond. 
Bestyrelsen foreslår at der udarbejdes et en prognose for anbringelse af 
investering med en tidshorisont på 10/15/20 år, som skal tages op til beslutning 
på den kommende Generalforsamling. 
Brian foranlediger et oplæg fra Tue. 
 

4. Foreningens økonomi – Karina 
 
Regnskab for 2004 svarer stort set til budget 2004, hvis vi ser bort fra 
budgetteret udgift til Advokat på kr. 10.000,-, som viser sig at beløbe sig til 
ca. kr. 4000,- 
 
Karina havde tillige udarbejdet budget for 2005, som blev enstemmigt 
accepteret. 
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5. Svogerslevudvalg – Brian 

Intet nyt. 
 

6. Indarbejdelse af drift af TDC-Kabel TV i foreningens love. 
Martin laver oplæg som sendes til bestyrelsen i uge 4. 
 

7. Forberedelse af Generalforsamling 

• Hvem er på valg ?/Genopstilling 
o Kenth (G), Per (G) & Charlotte (?) 

• Regnskab til revisor 
o Karina færdiggør og overleverer til KK #31 

• Indkomne forslag 
o Forslag modtaget fra #16. Fællesareal. Bilag 1. 
o Regler forberedes, for implementering af Kabeltv i vedtægterne.  

• Indkomne forslag til kandidater 

• Budgetudkastet 2005 
o Er udarbejdet 

• Kontingent 2005 
o Bestyrelsen foreslår: kr. 2.600. Ejerforening  kr. 2.000,-, samt 

Antenne 2005 kr. 600,-. 

• Mødelokalebooking 
o Martin bestiller 

 
8. Indkomne forslag: 

 
a) Brev fra #16 angående Fællesarealløsning (Bilag 1) 

Bestyrelse fastholder allerede udsendt arbejdsfordeling i h.h. til 
mødereferat af 14.9.2004, idet der kun er modtaget én indsigelse. 
Bestyrelsen noterer sig forslaget til Generalforsamling. 

 
b) Input fra #12 angående lokalplan for området mod Øst (Bilag 2) 

Ifølge Kenn #12 betyder det nyligt reviderede forslag til ændring af 
Lokalplan i området øst for Egernvænget, stærkt forøget 
bebyggelses %, samtistærkt forøger befolkningstæthed i f.t. 
oprindelig plan fra før 1/5 2004. 
Bestyrelsen foreslår at det nedsættes en Følgegruppe.  
Per Indkalder. 

 
9. Næste møder: 

• 16 Februar hos Charlotte #1  

• 17 Marts kl. 19.30 Generalforsamling på Lynghøjskolen 
• ? 

 
 

10. Eventuelt 
 - Per vedlægger TDC kanalnøgle. 
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9. Øvrigt 
  Links 

• Hjemmeside for Egernvænget: www.egernvaenget.dk 
 

• Mail adresse til BESTYRELSEN for Egernvænget: 
bestyrelsen@egernvaenget.dk 

 

• Mail adresse til ALLE i Egernvænget: alle@egernvaenget.dk 
 

• Mail adresse til PARCEL i Egernvænget: 
Husnummer@egernvaenget.dk 
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Bilag 1: 
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Bilag 2: 
 
 
 
 


